

החלטנו בחיוב על שביחת השמשים.

ביום הראשון, לפני הפחת המועצה תהיה ישיבת הוה"פ.

כ"א אדר
13 מרס
יום ג'

נמסרתי עם פרומקין את התזכיר שנגיש מחר לנציב.

בישיבת המזכירות מסרתי תוצאות ברורי ב.פ.מ. על
הבחירות של אגודת העץ, ניכוי 3% והתקציב של 100 ועצה. החלטנו
לאשר את פיסול הרשימה של פוע"צ, אך בשום לב למצב המיוחד של
הרשימה לתת להם ציר נוסף אם יתברר שלא היו זיופים ברשימה.
את ניכוי 3% אשרנו.

ישיבה עם השמשים. מסרנו להם את ההחלטה בדבר קביעת
יום השביחה. השביחה החליל בעוד יומים.

בשליש ישיבה ועדה הארגון עם אהרונוביץ בשאלת התקציב.
אהרונוביץ מציע שאח אלף הלירות הדרושות בשביל הוצאות המשלוח
של ההסתדרות לקונגרס, בערך 20 איש, נקח מההסתדרות עצמה: 500
מהמוסדות (הבנק 300, המשרד 100, קפה 100), 500 מהחברים. דעתנו
היתה שעוד מוקדם להחליט על מגביה של חברים. כשדבר הקונגרס יפורסם
ותהיה התעוררות. זלמן תציע רשימה של שבעים איש מאירופה שצריכים
להשתתף בקונגרס. אהרונוביץ הודיע שאם כי היה רוצה מאוד לנסוע

242./..



לחז"ל במשלחת הוא חושש שלרגל מצבו לא יוכל, והלואי שיוכל
לנסוע לקונגרס עצמו. קבענו שבישיבה הבאה של הוה"פ תהיה שיחה
על השאלות הפוליטיות של הקונגרס, ביום ג' נזמין את ועדה
ההתיישבות לשיחה כללית ולקביעת חבר או שנים שיעסקו בשאלה זו,
ולמחרת את הועדה העירונית.

בערב ישיבה ועדת האיחוד. מצדנו זלמן ואני. מצד
הפה"צ אהרונוביץ, שפרינצק, מברסקי, לופבן ועדה. שפרינצק
הודיע שהחומר הפרוגרמטי שהכניח ועדת הפה"צ לא סודר לרגל איוה
משנה הכנית, והשיחה נדחתה לשבוע הבא.

כ"ב אדר
14 מרס
יום ד'

קופילביץ מוסר: היום אמרה לו מניה שמלניקוב ספר
לה, כי לפני לכתו למונד נפגש אחי את ביילינסון ואנחנו יעצנו
אותו ללכת ולקבל את ההצעה. בקשתי את קופילביץ לעלות לגליל
העליון. הוא מציע בשם הועדה להוסיף לוועדה ב"כ המשק בגה"ע.
אמרתי שאני לא אוכל להצביע בעד המוצע (נחום). מלניקוב כבר
עלה גלילה עם פועלים. אנשי כ"ג הודיעו שהם יהיו ניטרליים...

קנבסקי דורש מהוה"פ מסירה הכנסות גשר לגיוס ימי
עבודה לקפ"ח ע"ח מאה הלירה שהקצבנו מקרן זו. לדעתי לא יחכן

